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Põlva Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 5 23/24 

Aeg:  08.05.2024 

Koht:  Põlva Kooli õpetajate tuba, Kesk tn 25  

Algus kell 17:00, lõpp 18:55  

Koosolekut juhatas: Jaan Konks 

Protokollis: Lauri Linnus 

Osavõtjad:   

Birgit Purga 

Jaan Konks 

Lauri Linnus 

Annika Muuga 

Piia Liblik 

Liisa Linnus (ÕE esindaja) 

Kaupo Kaskla 

Kuldar Leis 

Külalisena:  Igmar Matto, Mari-Liis Mugra 

Ei osalenud: Iuliia Liubchenko, Aive Kolsar 

 

 

 

Päevakord:  

1. Koolireformiga seonduv hetkeseis. 

2. Tugikeskuse juhi ülevaade olukorrast Põlva Koolis – Mari-Liis Mugra. 

3. Õpetajate seas läbiviidud küsitlus – kool vahetunni ajal nutivabaks. Võimalikud lahendused? 

4. Õpetajate tunnustamine. 

5.  Kesk 25 õppehoone haljasala projekti ülevaade – Jaan Konks 

6. Jooksvad küsimused 

 

1. Koolireformiga seonduv hetkeseis. 

Hetkel on tulnud küsimus uue ühendkooli hoolekogu moodustamise kohta. Vastavalt seadusele 

on koolil üks hoolekogu. Jaan Konks – seni toiminud hoonete põhiselt võiks ka jätkuda, olgu see 

siis nimetatud kuidagi teisiti, mitte hoolekoguks. Hoolekogu peaks valda esitama oma arvamuse 

17.05.24. Jaan Konks saadab Aigi Tiksi kirja edasi, siis saavad hoolekogu liikmed arvamust 

avaldada. 

Toimus arutelu. Kokkuvõttes on palju asju lahendamata. Koolivormi teema tuleb suuremalt 

arutlusele võtta uue kooliaasta alguses. Käis läbi ka ettepanek kohtuda valla esindajatega, et 

selgitusi saada – kui see osutub vajalikuks, siis saab korraldada. 

2. Tugikeskuse juhi ülevaade olukorrast Põlva Koolis – Mari-Liis Mugra. 

Mari-Liis Mugra andis ülevaate. Kuna tegemist on tundliku ja delikaatse infoga, siis protokollis 

täpsemalt seda ei kajastata. Kogu ülevaade oli anonüümne, ühtegi konkreetset juhtumit ega 

nime ei nimetatud.  

3. Õpetajate seas läbiviidud küsitlus – kool vahetunni ajal nutivabaks. Võimalikud lahendused? 
Seda on raske teha, kui pole pakkuda alternatiivi. Haakub ka väliala projektiga, mis peaks 
vahetunni ajaks ja ka tundide läbiviimiseks võimalusi pakkuma. 
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4. Õpetajate tunnustamine. 
Kandidaadid saata hoolekogu esimehele esimesel võimalusel ja Jaan esitab need. 

5. Kesk 25 õppehoone haljasala projekti ülevaade – Jaan Konks 
Projektiga tekkis tagasilöök, takerduti bürokraatiasse – uue lahendusena Rotary klubi korraldab 
kogu protsessi ise ja eesmärk on augustiks vähemalt eskiis saada. Järgmisel aastal võiks ehituseni 
jõuda. 

6. Jooksvad küsimused 
a. Lina tn hoone on jätkuvalt projekteerimises, käib suhtlus HTM-ga, kelle seisukohast 

pole Lina tn hoonet üldse vaja. Kuni käivad vaidlused, seni õpilased kannatavad. 
Projekt on valmimisel. Rahastustaotlus maaeluministeeriumisse esitatud, vastus pidi 
aprilli lõpuks tulema, kuid infot pole. 

b. Käesoleva aasta 7 klassi suunavaliku tutvustamine oli mitte rahuldavalt üles ehitatud 
ja pigem hirmutati lapsi, kui tektitati huvi teatud suuna valimisel. Sellest tulenevalt 
hoolekogu soovitab järgmisell korrall protsess paremini läbi mõelda ja teha antud 
tutvustus õpilase vaatest ja tekitades õpilasel soovi ja tahtmist teatud suund valida. 
Lisasks arutleti praeguse suunavaliku vajalikkuse ja tekkinud kitsaskohti. 

c. Arutati kahe klassijuhataja süsteemi rakendamise võimalikkust ja vajalikkust. 
 

7. Järgmist korralist koosolekut plaanis ei ole. Kui tekib vajadus, saab kokku kutsuda või teha 
koosoleku digitaalselt. 


